Unit 1  See for Yourself

體驗打工渡假
字彙 每題5分 (75%)
1. On top of his full­time editing job, Frank s________________ted his income by working as a freelance writer.
除了全職的編輯工作外，Frank還擔任自由作家貼補收入。
2. To find a job, Craig sent his  r__________e to 50 companies, but didn't even get an interview.
為了找工作，Craig將他的履歷寄到50間公司去，但都沒有獲得面試機會。
3. To expand his h________________s, Jason travels abroad whenever he can to learn more about foreign cultures.
為了增廣見聞，Jason有空時就出國，以多認識異國文化。
4. People should never d_________________e against others because of their skin color.
人們不該因為膚色不同而歧視他人。

5. It took me months to knit my mother a scarf, but when I saw her smile, I felt all my hard work w_______________e.
織這條給我媽媽的圍巾花了我好幾個月，但當我看到她的笑容，一切辛苦都值得了。
6. There are over two hundred a_____________sfor this high­paying job, but only three of them will be hired.
超過200位申請者應徵這份高薪工作，但其中只有三位會受僱。
7. Reading a wide variety of books is a good way to b_____________n one's mind.
讀各式各樣的書籍是增廣見聞的好方法。
8. In Taiwan, people over 18 are e___________________e to take a driving test.

在臺灣，滿18歲者有取得駕照的資格。
9. AIDS is a g__________  problem. It affects lots of people in every country around the world.
愛滋病是全球性的問題。它影響世界上每個國家的許多人。
10. For the in____________________ of the quality of the recording, the studio is equipped with advanced hardware and software.
為了提高錄音品質，這間工作室設置了最先進的軟硬體設備。
11. The female employees have long suffered gender d____________________n at work. Now, they start to fight for equal treatment in the workplace.
這家公司的女性員工長久以來都受到性別歧視。現在，她們開始爭取職場上的平等待遇。
12. Two h________________ lines will never cross each other.
兩條水平的線永遠不會交錯。
13. New York City is often referred to as a melting pot where people of different r__________s are mixed together.

紐約常被稱為民族大熔爐，這裡有不同種族的人融合在一起。
14. The geography teacher turned the g__________e  around and pointed out the location of Taiwan to the class.
地理老師轉動地球儀，向班上同學指出臺灣的位置。
15. The series of novels was written for y_____________r between the ages of 9 and 16.
這系列的小說是寫給9到16歲的少年。
片語 (25%)
1. It goes w______________ __________(that) all the people on Earth should make every effort to protect the planet's environment.
不用說，地球上的每一個人應該盡所有努力保護環境。
2. Our tour guide just announced that in order to avoid the rush­hour traffic, we would __________ ___________ for the popular vacation destination at dawn tomorrow morning.
3. The band ______________ed up for the big performance by practicing day and night.
樂團日夜練習，為盛大的表演做好準備。
